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Trongårdsklubben 
Referat fra rådsmøde 1. maj 2023 kl. 10 Billardstuen Trongården 
Tilstede: Finn Andersen, John Gredal, Jørn Ole Jensen, Hans Jørgensen, Io Kofod, Margit Petersen, 
Susanne Borch Reesing, Werner Tønnesen og Inger Juel-Jacobsen (referent).  
Afbud: Olle Sommer 
 
Punkt 1. John bød Finn velkommen i rådet. John serverede morgenbrød til kaffen.  
 
Punkt 2. Konstituering. Valg af formand, næstformand, kasserer og sekretær  
John forsætter som formand 
Susanne fortsætter som næstformand 
Io fortsætter som kasserer 
Inger fortsætter som sekretær 
 
Punkt 3. Godkendelse og opfølgning af referat fra møde den 3. april 
Referat blev godkendt og underskrevet. 
 
Punkt 4. Referat fra Generalforsamlingen og formandsberetning sendes til Kirsten 
Margit havde sendt referatet til alle rådsmedlemmer. 
John sender formandsberetning og referat til Kirsten Mousten, så det kan komme på hjemmesiden. 
 
Punkt 5. Nyt fra formanden 
Resultater fra spørgeskemaundersøgelsen fra generalforsamlingen var optalt og blev uddelt til rådet. 
Der var 38 besvarelser, og Julefrokost, Generalforsamling og Bustur var topscorer. 
Af forslag til nye aktiviteter blev Teatertur, Lokalhistorie og Brætspil nævnt. 
Oversigt over rådsmedlemmer i 2022 blev udleveret og gennemgået. Inger sender en ny opdateret 
oversigt til medlemmerne. Margit vælges som medlem, Hans og Olle genvælges som suppleanter og 
Finn vælges som ny suppleant 
 
Punkt 6. Evaluering af Generalforsamlingen 
Der var 45 medlemmer til stede ud af 93 betalende medlemmer. 
Maden var god, og der var mad nok selvom Skævinge kro havde glemt at sende kartofler med. Der er 
lovet lidt rabat fra kroens side ved næste bestilling. 
Tilmelding på mobilepay fungerede fint, køkkenpersonalet var effektive, og Io sendte hurtigt betaling 
for deres arbejde. 
 
Punkt 7. Økonomi 
Io har fået besked fra kommunen om at tilskuddet fra til klubben er 28.622 kr. Det er ca. 7.000 mindre 
end sidste år. 
Io uddelte oversigt over økonomien for perioden 01.01-5.3.2023 plus et ”Cash flow”. Io mangler at 
betale Idrætshuset, som får 500,- kr. pr gang. Werner sender opgørelse til Io. 
Der er økonomi til at arrangere en bustur efter sommerpausen. Werner kommer med et forslag til 
rådsmødet 7. august til en tur sidst i august eller først i september. 
Tilskud til Squaredance (motionsfremmende aktivitet) er endnu ikke meddelt. 
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Punkt 8 Fastlæggelse af datoer for fremtidige rådsmøder. 
Trongårdens ledelse har meddelt, at Trongårdsklubben ikke længere kan være i Billardstuen, da lokalet 
skal bruges permanent af Trongården. John har fået tilsagn om at der kan lånes et lokale på Vejby skole 
fra kl. 10 til kl. 12 den første mandag i måneden.  
Det er 7. august, 4. september, 2. oktober, 6. november, 4. december 2023 og  
8. januar, 5. februar, 4. marts og 8. april 2024 
 
Lokalet på Trongården skal tømmes inden sommerferien. Det blev aftalt, at rådet mødes den 22. maj kl. 
11 i Billardstuen. Werner meldte afbud til den dag. 
Jørn tilbyder, at skabene kan stå hjemme hos ham indtil videre, og at indholdet fra skabene indtil videre 
kan opbevares der. 
Hans kommer med sin varevogn og Jørn med sin bil plus trailer og flyttekasser/plastik mælkekasser 
Sognegården vil gerne overtage glas og tallerkener. Susanne spørger om Sognegården vil overtage 
Termokanderne. Der er 3 kaffemaskiner, som sættes i skabet hos Jørn indtil videre. 
John undersøger om der på Vejby skole kan være en mulighed for at opbevare plastik kopper m.v. 
indtil det er brugt op. 
 
Punkt 9. Fællessang 15. maj. Tilmelding slutter 8. maj 
Der er p.t. kun en person. Det aflyses, hvis der ikke er mere end 15 tilmeldte 
Der blev besluttet, at hvis rådsmedlemmer melder sig til foredrag/sang og musik, skal de betale 1 krone 
på mobilepay af hensyn til tilmeldingen. 
Ved arrangementer, hvor der serveres mad, skal alle betale fuld pris. 
 
Punkt 10. Forslag til foredrag, sang og musik, og fællesspisning. 
Margit foreslog emner med sundhedsfremmende indhold f.eks. søvn og mundhygiejne 
Følgende datoer blev vedtaget:  
Fællesspisning torsdag den 14. september og 9. november. Werner taler med Niels Jørgen, Idrætshuset 
Foredrag 2. oktober samt Sang og musik 30. oktober og 22. januar 2024. Margit 
Julefrokost 6. december 
 
Punkt 11. Evt. 
Werner foreslog, at klubben ændrer navn til ”Vejby-Tisvilde seniorklub”. Tages op ved næste møde 
Susanne spurgte om ERFA møde. Hverken Ulla eller John har modtaget noget. Susanne undersøger om 
det stadig bliver arrangeret. 
 
Næste møde 7. august kl. 10 i lokale ved Skolebiblioteket på Vejby skole inkl. aktivitetsleder 
Marianne 
Inger tager termokaffe med. Alle tager kaffekrus med til sig selv. 


